



GREEN  
TECHNOLOGY



## 全新LED燈泡更省電更環保 A New Generation of LED Lighting that Saves even More Energy

Cledos的LED燈泡比一般「慳電膽」和LED更省電省錢。它不單比一般LED燈泡更加耐用，壽命高達三萬小時，亦可節省20-30%的電力。那是因為它有正在申請專利中的airLED™技術，突破了現有技術障礙，令產品重量更輕、性能更好、成本更低；更簡單及穩定的設計可為消費者提供十年保養(特選型號)。所有產品都達到美國、歐盟和日本的安全標準，並有A++或A+++ 歐盟能源效率等級資格，用戶能放心使用。

airLED™ technology developed by Cledos saves even more energy and money than CFL or older generations of LED bulbs. Not only are they more durable than regular LED bulbs with an expected lifetime up to 30,000 hours, they also save 20 to 30% more energy. With the patent-pending airLED™ technology that overcomes major technical barriers, LED lights from Cledos are made lighter in a simpler and more stable design that guarantees better performance but at lower cost. Cledos International offers a 10-year warranty on certain models. All airLED™ light bulbs adhere to the safety standards stipulated by the U.S., EU and Japan, and are awarded with EU energy labels in either A++ or A+++ categories.

\* Cledos 成立於2013年，於2014年落戶科學園。如欲瀏覽更多資料，請掃描QR碼。

\* Cledos International Limited was founded in 2013 and moved to Hong Kong Science Park in 2014. More information is available by scanning the QR code.

